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Besluitvorming 
 

Toepassing artikel 252 van het gemeentedecreet 

 

 Aanwezig : Dhr. Carpriau Bernard, Schepen-Voorzitter, Dhr. Van Langenhove Marcel, 

Dhr. Mertens Roger, Dhr. Vander Voorde Herman, Schepenen, Dhr. Verhasselt 

Jan, Dhr. Noltincx Didier,  Dhr. Coomans de Brachène Thierry, Dhr. De 

Visscher Raf, Mevr. Sarels Jeannine, Dhr. Galluccio Roberto, Dhr. 

Vansteenkiste Walter, Mevr. Moreau Jacqueline, Dhr. Verbist Eugène, Dhr. 

De Lille Robert, Mevr. Dewell Nathalie, Mevr. Van Baden Lucia, Dhr. Stubbe 

Alain, Dhr. Vervloet Marc, raadsleden en  Mevr. De Taeye Katrien, Secretaris  

 

Verontschuldigd :Dhr. Andries Christian, Burgemeester, Mevr. Van der Straeten Monique, 

Schepenen, Mevr. Van Cauwenberghe Fernande, Dhr. Vansteenkiste Walter, 

Dhr. Mombeek Thierry, raadsleden 

 

Afwezig : Mevr. Gordts Marleen, raadslid 

 

De voorzitter opent de zitting. 

 

De Secretaris geeft lezing van het PV van voorgaande zitting hetwelk door de raad  

EENPARIG wordt goedgekeurd.  

 

 

 

OPENBARE ZITTING 

 

1. Installatie nieuw gemeenteraadslid : wordt EENPARIG goedgekeurd 

2. Kennisname rekening 2011 OCMW-Wemmel : De Voorzitter licht dit voorstel toe : hiervan 

wordt kennis genomen. 

3. Goedkeuring gemeenterekening 2011 : De Voorzitter licht dit punt toe. De gewone dienst 

wordt goedgekeurd met 15 stemmen voor bij 2 onthoudingen ( Verhasselt Jan, Mevr. Van 

Baden Lucia ). 

 De buitengewone dienst wordt goedgekeurd met 15 stemmen voor bij 2 onthoudingen ( 

Verhasselt Jan, Mevr. Van Baden Lucia ). 



4. Begrotingswijziging nr 3 en 4 aan begroting 2012 : De Voorzitter licht dit punt toe. De 

gewone dienst wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor 3 tegen ( Verhasselt Jan, De 

Visscher Raf, Mevr. Moreau Jacqueline ) bij 2 onthoudingen ( Vander Voorde Herman, 

Mevr. Van Baden Lucia ). 

 De buitengewone dienst wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor 3 tegen ( Verhasselt Jan, 

De Visscher Raf, Mevr. Moreau Jacqueline ) bij 2 onthoudingen ( Vander Voorde Herman, 

Mevr. Van Baden Lucia ). 

5. Kennisname goedkeuring rekening 2011 - Kerkfabriek St.-Servaas (doss.2255) : De 

Voorzitter licht dit punt toe : hiervan wordt kennis genomen. 

6. Goedkeuring wijziging aan het meerjarenplan kerkfabriek Sint-Engelbertus : De Voorzitter 

licht dit punt toe . Dhr. Stubbe verlaat de zitting. Dit punt wordt goedgekeurd met 9 

stemmen voor 5 tegen ( Noltincx Didier, Mevr. Sarels Jeannine, Galluccio Roberto, Verbist 

Eugène, De Lille Robert ) bij 2 onthoudingen ( Verhasselt Jan, Mevr. Dewell Nathalie )  

7. Goedkeuring begrotingswijziging nr. 1 aan begroting 2012 Sint-Engelbertus : Dhr. Stubbe 

treedt terug in zitting : wordt goedgekeurd met 11 stemmen voor 5 tegen ( Noltincx Didier, 

Mevr. Sarels Jeannine, Galluccio Roberto, Verbist Eugène, De Lille Robert ) bij 1 

onthouding ( Mevr. Dewell Nathalie )  

8. Princiepsbeslissing betreffende de huurprijzen sportinfrastructuur : De Voorzitter en 

Schepen Van Langenhove lichten dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

9. Eandis - HS-cabine sportcomplex Zijp - Goedkeuring erfpachtovereenkomst : Schepen 

Mertens licht dit punt toe  : wordt EENPARIG goedgekeurd 

10. Eandis - HS-cabine Ruiterweg -Amelgemweg - Goedkeuring Erfpachtovereenkomst nav 

sanering bestaande cabine. : Schepen Mertens licht dit punt toe : wordt EENPARIG 

goedgekeurd 

11. IWVB - netvernieuwing Vesaliuslaan : Schepen Mertens licht dit punt toe : wordt 

EENPARIG goedgekeurd 

12. Kerstverlichting 2012 - 2013 : De Voorzitter licht dit punt toe : wordt EENPARIG 

goedgekeurd. 

13. Vernieuwen buitenschrijnwerk Nederlandstalige Lagere School - Goedkeuring 

eindafrekening. : De Voorzitter licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

14. Snoeien van laanbomen : Goedkeuring aangepast bestek en raming : Schepen Vander 

Voorde licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

15. Vervanging van vertegenwoordiging fractie lijst L.B. in : 

- de gemeenteraadscommissie mobiliteit 

- het beheersorgaan van de bibliotheek 

 - VZW Wemmel-Sport : lid van de algemene vergadering 

 Dhr. Vervloet wordt voorgedragen voor de 2 eerste mandaten. Dhr. Galluccio wordt 

voorgedragen voor het mandaat van VZW Wemmel-Sport. 

16. Vervanging kandidaat-bestuurder voor het mandaat voorbehouden aan de gemeente in de 

Raad van Bestuur van de IWVB - opvolging Mevr. Govaere-Laurent : Na geheime 

stemming bekomt Dhr. De Lille 11 stemmen en Dhr Vansteenkiste 6 stemmen. Dhr. De 

Lille wordt aangeduid als kandidaat-bestuurder. 

17. IWVB : goedkeuring statutenwijziging 2012 : wordt EENPARIG goedgekeurd 

 

 

MONDELINGE VRAGEN DOOR GEMEENTERAADSLEDEN 

 



Raadslid De Visscher 

 

Vraagt of de bedrijfsrevisor die aangesteld werd door de gemeenteraad voor de VZW Wemmel 

Sport reeds met zijn werkzaamheden gestart is en wanneer zijn rapport verwacht wordt. 

De Voorzitter van de gemeenteraad geeft het woord aan de gemeentesecretaris.  De 

gemeentesecretaris antwoordt dat de bedrijfsrevisor de afgelopen maand gestart is met zijn 

werkzaamheden en diverse documenten heeft opgevraagd aan de gemeentelijke administratie, aan  

het vroegere personeel van de VZW en aan de boekhouder. 

Zij verwacht dat er een rapport zal komen in de loop van de maand september. 

 

Vraagt of er binnen het landschapsbeheersplan plaats is voor een zgn. Finse piste. 

Schepen Vander Voorde antwoordt dat dit zal doorgegeven worden aan het ontwerpbureau. 

 

Raadslid Verbist 

 

Vraagt wie er verantwoordelijk is voor het onderhoud van het parkeergebied.  Er is veel onkruid 

en grassen. 

Schepen Vander Voorde antwoordt dat zal nagegaan worden  wat de gemeente kan doen. 

 

Raadslid Dewell 

 

Vraagt of er geluidsschermen kunnen komen aan de Ring. 

Schepen Vander Voorde antwoordt dat de gemeente nu 80 à 90 % ten laste zou dienen te nemen, 

hetgeen een enorme kost is. 

Indien de Ring effectief uitgebreid zou worden dan zullen er schermen komen die de gemeente 

niets kosten. 

 

Vraagt of er iets kan gedaan worden aan de vrachtwagens die nu parkeren in het centrum van 

Wemmel. Zij stelt dat de problematiek die er bestond op de Romeinse Steenweg zich verplaatst 

heeft naar het centrum. 

Schepen Mertens stelt dat dit correct is en dat hiervoor op voorhand gewaarschuwd was.  Aan de 

politie werd er gevraagd om controles uit te voeren. 

 

Raadslid Vervloet 

 

Vraagt of er in het park van de residentie iets kan gedaan worden aan het vuil dat jongeren 

achterlaten. 

Schepen Vander Voorde antwoordt dat de problemen gekend zijn en er extra onderhoud is. 

 

Vraagt of er iets kan gedaan worden aan de hoge snelheid van wagens in o.m. de J. De 

Ridderlaan, Alboom, I. Meyskensstraat,….   

Schepen  Mertens antwoordt dat het probleem gekend is doch niet eenvoudig op te lossen.  

Iedereen wil een minder hoge snelheid, maar niemand wil een verkeersdrempel voor zijn deur. 

 

Raadslid Verhasselt 

 

Vraagt wat het advies van het college was ivm de opslagplaats van het vuurwerk. 



Schepen Vander Voorde stelt dat het advies nog niet is opgesteld. 

 

Deze lijst ligt ter inzage op het gemeentehuis – Dr. H. Folletlaan 28 te 1780 Wemmel, alle 

werkdagen tussen 8u30 en 11u30 en dit tot 5 oktober 2012 

 

 

Wemmel, 11 september 2012 

 

In opdracht : 

De secretaris de voorzitter 

(g) K. DE TAEYE (g) B. CARPRIAU 

 


